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17. Interpelácie poslancov 
 

 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta mestského úradu 

 Ing. Jarmila Volnerová, tajomníčka ekonomicko-právneho oddelenia 

 Mgr. Katarína Mišovičová, asistentka prednostu 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 12.10.2023 

 

 

Poslanec Marián Šipoš 

 

• Upozornil na „porušenie“ Rokovacieho poriadku MsZ a neskoré vybavovanie 

interpelácií 

 

 

Poslankyňa Elena Žárska 

 

• Poďakovanie od občanov za vyasfaltovanie chodníka na Majakovského ulice od 

Gorkého ulice po celej dĺžke 

 

• Poďakovanie MsP za odstránenie vraku auta 

 

 

• Verejné osvetlenie – ústne odpovedala R. Klimentová na MsZ 

 

 

Poslanec Oliver Solga 

 

• Objekt MŠ Záhradná – výmena prietokového ohrievača a vypracovanie posudku na el. 

rozvody (upozornil na úraz el. prúdom)  

Je objednaná výmena prietokového ohrievača, v najbližších dňoch bude dodaný 

a vymenený. Elektroinštalácia má platnú revíznu správu. Na odstránení 

nedostatkov, ktoré sú v nej uvedené sa priebežne pracuje. V súčasnosti prebieha 

proces výmeny hlavného ističa z 31 ampérového na 50 ampérový. Taktiež je 

objednaný, a do konca roka bude dodaný, Energetický audit na škôlku. Do 

budúcna bude potrebné urobiť rekonštrukciu celej elektroinštalácie, ktorá je 

z roku 1969. (odpovedal Viliam Slimák, vedúci referátu správy, prevádzky a údržby 

budov a objektov) 
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Poslankyňa Veronika Adamová 

 

• Objekt MŠ Za hradbami – či sa plánuje rekonštrukcia objektu z Fondu obnovy – ústne 

odpovedal p. primátor na MsZ 

 

• Ako sa pokračuje vo vyznačovaní park. miest na chodníkoch – ústne odpovedala R. 

Klimentová na MsZ 

 

• Úprava povrchu + parkovanie na ploche pred amfiteátrom - ústne odpovedal p. 

primátor na MsZ 

 

• Poďakovanie MsP za zabezpečenie riadenia dopravy policajtami, najmä v ranných 

hodinách pred školským vyučovaním  

 

 

Poslanec Jozef Chynoranský 

 

• Parkovanie 1.mája/Komenského + plocha pri štadióne – ústne odpovedala R. 

Klimentová na MsZ 

 

• Svetelná signalizácia križovatka Drevárska/Komenského ( ranné špičky) - ústne 

odpovedala R. Klimentová na MsZ 

 

 

Poslanec Adam Solga 

 

• Zasypanie jamy pozdĺž chodníka v parku smerom k CVČ  

Informovali sme Mestský podnik služieb (MPS), ktorý jamu zasypal. (odpovedala 

Ing. Monika Hletková, vedúca referátu výstavby, realizácie a ŠFRB) 

 

• Asociáli pred starou lekárňou – odstránenie lavičky, či to je riešenie (?) 

Mestská polícia počas  výkonu hliadkovej služby vykonáva kontrolu dodržiavania 

verejného poriadku,  čistoty, poriadku  aj na miestach kde sa zdržiavajú osoby bez 

domova. Aj na  základe kontrolnej činnosti / nakoľko im je zakazovaná 

konzumácia alkoholu, dodržiavanie poriadku a čistoty/ potom tieto osoby menia 

miesta kde sa v prevažnej miere počas dňa zdržiavajú  a vyhľadávajú miesta 

s menšou mierou verejnej kontroly. Odstraňovanie lavičiek nie je 

riešenie.  Kľúčom k riešeniu problému bezdomovectva je zrejme v komplexnom 

prístupe, riešiť ho na všetkých jeho úrovniach, od materiálnej, cez zdravotnú a 

právnu, až po sociálnu zložku. Mestská polícia v danej oblasti plní  sekundárnu 

úlohu a spolupôsobí pri riešení  v prevažnej miere následkov tohto sociálno-

patologického javu. (odpovedal Igor Schwarz, náčelník MsP) 

 

• Orez krovín na rohu Meisslovej a Šancovej ( pozemok pred RD Trginovcov). 

Orez zrealizoval MPS. (odpovedala Zuzana Somorovská, vedúca referátu životného 

prostredia) 

 

• Vjazd cyklistov do pešej zóny – dodatková tabuľa. 

Od aktualizácie trvalého dopravného značenia (október 2022) neevidujeme žiadne 

kolízie, sťažnosti ani iné podnety na vjazd cyklistov do Pešej zóny. Pešia zóna je 



3 z 3 

široká a prehľadná. Odstránením dodatkovej tabuly nezamedzíme cyklistom. aby 

vstúpili do Pešej zóny. Komisia verejného poriadku neodporučila osadenie 

dopravnej značky. (odpovedal Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a technickej 

infraštruktúry) 

 

• MŠ gen. Pekníka – drobné opravy budovy 

Preverila R. Klimentová s výsledkom: Praskliny boli opravené v júli 2023 

 

• Transformácia TV Pezinok s.r.o. – rokovanie s DR – odpovedali p. primátor a K. 

Štrbová na MsZ 

 

 

Poslanec Tomáš Vlachovič 

 

• Poďakovanie za osadenie lavičky v Grinave 

 

• Dala by sa podobná osadiť aj pred Kauflandom?  

Áno, lavička bola osadená v priebehu mesiac október. (odpovedala Zuzana 

Somorovská) 

 

• Čistenie autobusových zastávok a cestovných poriadkov 

Čistenie objednáme u MPS, pokiaľ by to nezvládli z kapacitných dôvodov tak 

objednáme nápravu externe. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

• Vyznačenie parkovania na uliciach Štúrova/Myslenická  

Vykonali sme obhliadku na mieste a zadefinovali sme vhodné riešenie, ktoré už 

bolo aj čiastočne zrealizované. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

 

Poslanec Justín Sedlák 

 

• Skládka drevených paliet v objekte na Myslenickej ceste (oproti OMV) 

Spoločnosť Obalservis s.r.o. podľa informácií na ich webovej stránke 

www.epalety.sk vykonávajú výkup, predaj spomínaných paliet a odoberá drevný 

odpad. Podľa obchodného registra nemajú predmet činnosti podnikanie v oblasti 

nakladania s iným ako nebezpečným odpadom. Ak v skutočnosti spoločnosť 

nakladá s odpadom, mala by mať podľa § 97 a/alebo § 98 zákona č. 79/2015 Z. z. 

udelený súhlas od Okresného úradu a/alebo vykonanú registráciu na Okresnom 

úrade. Situáciu preveríme a bezodkladne budeme informovať. (odpovedala Jana 

Guštafíková, referentka životného prostredia) 

 

• Vjazd cyklistov do jednosmernej ulice Tolstého/Saulaková – je to nebezpečné. 

Spracujeme PD na osadenie dodatkovej tabule s povolením vstupu cyklistov 

v protismere, po odsúhlasení ODI aj osadíme. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

 

 

 

 

http://www.epalety.sk/

